
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 1/4/2025 

 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου Τομέα Αθηνών 
 

ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης  
 

ΘΕΜΑ:  «Αδικαιολόγητη εξαίρεση της νήσου Σαμοθράκης του Έβρου από αναμενόμενο 

πρόγραμμα επιδοτήσεων επιχειρήσεων που αφορά σε νησιά» 
 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Πληροφορηθήκαμε από αρκετές δημοσιεύσεις σε ιστοσελίδες του Διαδικτύου πως η νήσος 

Σαμοθράκη του Έβρου δεν συμπεριλαμβάνεται στο επικείμενο πρόγραμμα επιδοτήσεων 

επιχειρήσεων που αφορά σε νησιά. Το εν λόγω πρόγραμμα ΕΣΠΑ συστήνεται, σύμφωνα με 

σχετική πληροφόρησή μας, στα πλαίσια της Δίκαιης Αναπτυξιακής Μετάβασης, όντας 

στοχευμένο στα νησιά του Αιγαίου με λιγότερους από 3.100 κατοίκους. Η σκοπιμότητα που 

εξυπηρετείται δι’ αυτού του προγράμματος είναι, προφανώς, η στήριξη των μικρών κοινωνιών 

αυτών των νησιών. Προς έκπληξή μας, όμως, σε αυτά τα νησιά δεν συμπεριλαμβάνεται η 

Σαμοθράκη των 2.600 κατοίκων, που βρίσκεται στην παραμεθόριο και είναι το μοναδικό νησί 

της ομολογουμένως παραμελημένης Θράκης. Εκ των ανωτέρω γεννώνται εύλογες απορίες για 

τους λόγους που εξαιρέθηκε η Σαμοθράκη από ένα τόσο καίριας σημασίας πρόγραμμα 

επιδοτήσεων, έχοντας τόσα εχέγγυα καταλληλότητας για τη συμμετοχή της σε αυτό.  

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,   

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Για ποιους λόγους εξαιρέθηκε η Σαμοθράκη από ένα τόσο καίριας σημασίας πρόγραμμα 

επιδοτήσεων, όπως το ανωτέρω, από τη στιγμή που εκπληρώνει όλα τα σχετικά κριτήρια και 

προϋποθέσεις; 
 

2. Προτίθεστε να εντάξετε στο σχετικό πρόγραμμα και την Σαμοθράκη; 

 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ  
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